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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ha ennyire jól teljesít a gazdaság, ahogy a kormány 
mondja, akkor miért nem emelik a nyugdíjakat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A tavalyi katasztrofális teljesítmény után a kormány szerint ma sosem látott mértékben szárnyal a 
gazdaság. Ha ez valóban így van, akkor itt a lehetőség arra, hogy végre érdemben segíthessék a 
nyugdíjasokat, vagyis nem csak a kötelező, az elszállt infláció miatti korrekciókat és kisebb-
nagyobb juttatásokat kapjanak, amik nem épülnek bele a nyugdíjba, hanem valódi, minden 
hónapban érzékelhető magasabb nyugdíjat.

A nyugdíjasok megérdemlik ezt.

Ők azok, akiket a kormány az elmúlt 13 évben teljesen elhanyagolt, holott ők alkotják ma a magyar 
társadalom negyedét.

Az idősek azok, akiket a járvány a leginkább sújtott, mivel a kormány nem tudta megvédeni őket. 
Tavaly év végén kétszer annyian haltak meg a járvány miatt, mint általában, és az áldozatok 80%-a 
idős volt.

Az idősek azok, akiket a megugró infláció is sokkal jobban érint, mint a társadalom többi rétegét, 
hiszen ők főleg élelmiszerre és gyógyszerre költenek. Illetve költenének, hiszen a múlt hónapban 
4,6%-os volt az infláció, a nyugdíjemelés pedig csak 3,6%-os.

Az idősek azok, akiknek a nyugdíja még az átlagbér felét sem éri el, ezért durván elszegényedtek a 
társadalmon belül.



 
Nem beszélve azokról a kisnyugdíjasokról, akik a 13 éve változatlan, nevetséges összegű 
minimálnyugdíjat kapják, ami 28500 forint.

Válaszukban nyilván említeni fogják a 13. havi nyugdíjat, amit választási kampányfogásként adnak 
a nyugdíjasoknak, meg a prémiumot, ami szintén nem épül be a nyugdíjba, ezért szeretném 
megkérdezni:

• Vajon miért van szüksége a többszázezres, illetve a milliós nyugdíjakat kézhez kapóknak 
még egy havi nyugdíjra?

• Vajon ha ennyire zakatol a gazdaság, miért nem emelik végre a nyugdíját beépülő módon
annak a félmillió kisnyugdíjasnak inkább, akik a létminimum alatt élnek?

• Ha a kormány folyton azt hangoztatja, hogy megőrzi a nyugdíjak reálértékét, akkor miért 
nem emelik 13 éve a minimálnyugdíjat?

• Ha tényleg úgy gondolják, hogy a nyugdíjasoknak részesülni kell a gazdasági növekedésből,
akkor a prémium miért nem jár 3,5 % alatti növekedés esetén is?

Budapest, 2021.08.31.

Várom válaszát,

 

Schmuck Erzsébet

LMP
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